

Thousand offerings puja of  
UshnishaVijaya

尊胜  
佛母

千  
供  
法  
会



**Luding Khenpo** is the current abbot of both Ngor Ewam Choden Monastery (Ngor Monastery) and The Sakya Institute of Vajrayana (sakya Institute) Maduwala, India.

**Luding Khenpo** is the second son of Her Eminence Jetsun Kushok Chimey Luding, the sister of His Holiness The 41st Sakya Trizin.

At age 10, **Luding Khenpo** was selected and trained under **H.E. Luding Khenchen Rinpoche** as the future throne holder of the Ngor sub-sect of the Sakya Tradition.

**Luding Khenpo** also received numerous teachings and empowerments from **HH The 41st Sakya Trizin, The Late Luding Khen Rinpoche, The Late Khenchen Appey Rinpoche** and many other esteemed Vajra Masters.

**Luding Khenpo** is a highly respected guru amongst all schools of Vajrayana Buddhism.

禄顶堪布是第41世萨迦法王的外甥，十岁被选为哦寺住持继承者，从第四十一世萨迦崔津法王、禄顶堪仟仁波切，堪仟雅贝仁波切及多位具德上师处接受教法及灌顶。2002年升座为哦寺第76任住持，弘法足迹遍及西藏、印度、台湾、东南亚多个国家。是各传承中德高望重的上师。

**H.E. Chogye Trichen Rinchen Paljor Rinpoche** is the 27th throne holder of the Tsarpa Sub—sect of the Sakya Tradition. Rinpoche’s maternal grandparents are The Late King, Jampal Tenzin Dandul, and The Late Queen Kelsang Choeden who was the elder sister of The Late H.E. Chogye Trichen Rinpoche.



Besides guidance from The Late H.E. Chogye Trichen Rinpoche, Rinchen Paljor Rinpoche also studied at Sakya Institute and Sakya College under the tutelage of Khenchen Sonam Gyatso Rinpoche, and The Late Khenchen Migmar Tsering Rinpoche.

尊贵的究给企谦拿旺仁千巴佐仁波切是萨迦察巴第27任法王。仁波切出生于尼泊尔王族家庭，廿一岁被老法王究吉千巴仁波切认定为合适的法嗣，从多为具德导师座下学习，领受多项重要的教法与灌顶。

FEBRUARY 2025  
**7,8,9**  
2025年 2月

**NAMGYALMA TONGCHOED  
USHNISHA VIJAYA THOUSAND OFFERINGS PUJA  
With Empowerment**

First grand Buddhist event in Alor Setar for nation stability, world peace & long life blessing Deity of Victory  
Jointly presided by:



**H.E. Luding Khen Rinpoche**  
The 76th throne holder of Ngor Ewam Choden Monastery, Manduwala, India.



**H.E. Chogye Trichen Rinchen Paljor**  
The 27th throne holder of Tsarpa Tradition, Jamchen Lakhang Monastery, Kathmandu Nepal.  
With more than 15 Sanghas.

**VENUE:**  
**KEDAH BUDDHIST ASSOCIATION**  
**LOT 2819, JALAN GANGSA, 05150**  
**ALOR SETAR, KEDAH, MALAYSIA**

**MALAYSIA CONTACT**

Mr KOK : +60 16-551 9876

Ms KHAW : +6012-553 6304

Mr TAN : +6019-462 4614

**OVERSEAS DEVOTEES CONTACT**

Ms KHOO : +6019-821 3348

Ms HELEN : +6012-407 6516

Mr Chu : +6012-431 9153

# 法会详情 EVENT INFORMATION

顶髻尊胜佛母千供  
大法会与灌顶  
Ushnisha Vijaya  
Thousand Offering  
Puja with  
Empowerment

7, 8 & 9th February  
2025  
正月初十至初二

Time 时间  
10.30am to 5.30pm

Lunch break 休息时间  
1 hour 30 minutes

Ushnishavijaya Tongchoed is an extremely important spiritual prayer. This prayer was given by The Lord Buddha. It has very special power to eliminate negative karmic hindrances and the suffering of all evil paths. Ushnishavijaya (Sanskrit) or Namgyalma is one of the three revered buddhas of longevity and purification. She bestows wisdom beyond measure and supreme life.

The merits and benefits of this puja are profound and incredibly beneficial. We sincerely welcome you to join this special dharma banquet. Your support, either through attending or donation will be deeply appreciated.

此次法会是非常殊胜及重要的祈愿大会。这个祈愿法门是由释迦牟尼佛传下来。它能够有效消除一切由业报引起的违缘障碍及恶趣的痛苦。顶髻尊胜佛母是长寿净障三尊之一。她能赐予众生无穷的智慧和无量光明。顶髻尊胜佛母千共法会的功德利益是无法思议的。法会主办当局诚恳邀请大德居士们踊跃参与这场殊胜法筵，并由衷感谢您的护持。

### Gentle reminders

1. Please be on time.
2. Participants are encouraged to be on vegetarian diet.
3. Dress code: Decent , preferably white.

### 温馨提醒

1. 请准时入席。
2. 法会期间，最好能够持素。
3. 衣著：得体，白或素色为佳。

## JAMCHEN RETREAT SANCTUARY (ALOR SETAR)

### VISION

We shall indeed with the intentions to benefits all sentient beings and our Dharma families, a Retreat and Meditation Centre will be created, designed and build . We shall have a retreat house to accommodate anyone with the great intention , further practices was required and H.E. and other Gurus to guide us through. Practice and Meditation can help us to eliminate from this Samsara.

Besides rituals we shall organized many Dharma teachings through out and build a strong meditation team . We hopes to find more voluntarily members and crews to work together.

*SPIRITUAL ADVISOR/PATRONS H.E. THE 27TH CHOGYE TRICHEN RINCHEN PALJOR*

### 愿景

怀着利益法界众生与金刚道友的心愿，我们发愿设计与打造一个禅修与闭关中心。中心将护持所有发心的金刚道友，让发心菩萨的心愿有所依归，得以满愿。我们的导师 尊贵的27任察巴与其他具德上师们将引领我们勇猛精进，修持禅修甚深教义，最终帮助我们解脱轮回苦海，究竟涅槃。

除了定期举办法会，我们将发办更多的佛法教学，并成立如法如是的修行队伍。我们希望更多的发心菩萨、志愿者与我们一路精进。

佛法顾问/导师：

尊贵的 萨迦察巴 第27任 究给企谦.拿旺仁千巴究仁波切  
(H.E. THE 27th CHOGYE TRICHEN RINCHEN PALJOR RINPOCHE)



## 赞助与供养 SPONSORSHIP

To organize the event successfully, we welcome you to sponsor and defray some of the expenses such as the cost of puja items used in the event, prayers item, hall rental, air tickets, advertising cost, etc.

今次法会费用庞大，故在此希望众善信护持，一同赞助如飞机票，场地租金，法会供品等等的相关开销。功德无量，谢谢！

	SPONSORSHIP 功德主	DONATION 缘金	✓
1	Wish-fulfilled Sponsor 满愿功德主	RM10,000.00	
2	Merits and Wisdom Sponsor 福慧功德主	RM5,000.00	
3	Auspicious Sponsor 吉祥功德主	RM2,000.00	
4	Aspiration Sponsor 宏愿功德主	RM1,000.00	
5	Superior 8 Offerings 圣八供养功德主	RM300.00	
		<b>Any amount 随喜护持</b>	
6	Dana, Monks Offerings , Flowers, Lamps, ETC 供斋、供僧、供花、供灯、等等		
7	General Sponsor 随缘护持		
<b>TOTAL AMOUNT 总数</b>		<b>RM</b>	

To set up a retreat village for Alor Setar, creating and educating the meaning of practice for lay people.

Organised by

**Jamchen Retreat Sanctuary**

Persatuan Penganut Agama Buddha Jamchen  
208-B, Medan Putra, Seberang Jalan Putra,  
05150 Alor Setar, Kedah, Malaysia.

